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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY KONANÉ DNE 2. 10. 2024 
 

Program:  

1. schválení výroční zprávy a projednání návrhu rozpočtu 

2. informace o zrealizovaných opravách během letních prázdnin 

3. informace o školním táboře a akcích v měsíci září  

4. informace o akcích plánovaných ve školním roce 2024/2025 

5. personální obsazení v novém školním roce 

6. diskuze 

 

Přítomni dle prezenční listiny. Přítomno 9 členů. Host: p. ředitel Mgr. J. Peška.  

 

Úvod:  

Přivítání členů rady, seznámení se s novými členy rady. 

 

Bod č. 1 

Výroční zpráva byla schválena všemi členy rady, návrh rozpočtu vzat na vědomí, bez připomínek.  

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

 

Připomínky k VZ:  

a) neuveden MAP 4 – bude doplněno při příští VZ 

b) pochvala VZ za její zpracování 

 

Bod č. 2 

Pan ředitel informoval, že proběhly rekonstrukce bez problémů (viz VZ). V měsíci říjnu započne 

rekonstrukce sprch a toalet ve školní družině a u tělocvičen za provozu školy. Zásah do provozu 

především ve školní družině – přesun do budovy školy.  
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Bod č. 3 

Tábor proběhl úspěšně, zúčastnilo se jej 106 žáků, bez organizačních a zdravotních problémů. V plánu i 

další ročník LDT, pravděpodobný termín 12. 7. 2025 – 26. 7. 2025. Další úspěšná akce výjezd žáků do 

Itálie, shledáno s velkým potěšením ze stran žáků i rodičů. Členům rady p. ředitel ve stručnosti 

představil ligu žáků, díky které se mohli vítězové výjezdu zúčastnit. 

 

 

 

 

 

 

Bod č. 4 

Hlavní připravované akce pro letošní školní rok: 

a) Lyžařský kurz na Klínovci v termínu 27. – 31. 1. 2025 + na Meziboří (v případě vhodných sněhových 

podmínek) 

b) Vodácký kurz pro žáky 9. ročníku 

c) Vodácký kurz pro zaměstnance školy 

d) Jazykový pobyt v Anglii – zatím v přípravě 

 

Se školou v přírodě se v letošním školním roce nepočítá, je v plánu v příštím školním roce v měsíci září. 

 

Bod č. 5 

Představení nových pedagogických pracovníků školy: 

Učitelé: Mgr. Michala Kovaříková, Pavla Petrmichlová, Bc. Antonín Novák 

Asistenti pedagoga: Drahomíra Moravcová 

 

Bod č. 6 

1. Dotaz na zařazení zneužívání AI do školního řádu. Zatím pozvolné zařazování do výuky, v budoucnu 

možné zařazení do ŠŘ. 

2. Diskuse nad zákazem mobilních telefonů, projekt „škola bez mobilu“. 

3. Oznámeno odstoupení z funkce zástupce ředitele školy p. Mgr. J. Bílka k 31.1.2025, nově bude 

jmenovaná pí. Mgr. D. Brandtová. 
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4. Zabezpečení školy – nový kamerový systém, tísňové tlačítko, přenosná tlačítka. 

5. Dotaz na zlepšení situace ve školní jídelně (odkládání oblečení, batohů, přezouvání). Žáci 

nevyužívají věšáků a laviček na odkládání věcí, do budoucna snaha o zlepšení situace. 

6. Nabídka od MAP Litvínov – sdílené pomůcky (stolní hry, vzdělávací hry, aj.). Bude nabídnuto 

pedagogům. 

7. Dotaz, zda je řešena špatná dopravní situace v okolí školy, zejména u školní jídelny. Policie, 

zřizovatel a škola se snaží najít cesty, které by vedly ke zlepšení této situace. 

8. Informace o aktuální situaci ohledně šíření svrabu, kontaktována hygiena a rodiče zasažených tříd. 

 

Závěr: 

Paní předsedkyně poděkovala za práci všem členům a s panem ředitelem se se všemi členy rozloučili. 

 

 

………………………..     ………………………………. 

Mgr. Dana Šudomová     Mgr. Vojtěch Šrůma 

          

Zapsal: Mgr. Vojtěch Šrůma 
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    ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY KONANÉ DNE 22.5.2024 

 
 

Program:  

1. výsledky voleb do školské rady 

2. informace o přijímacím řízení na střední školy 

3. informace o zápisu do MŠ a ZŠ 

4. akce školy 

5. projekty školy 

6. sportovní reprezentace školy 

7. plánované opravy 

8. zvýšení úplaty v MŠ a ZŠ 

9. hospodaření školy za rok 2023 

 

 

Přítomni dle prezenční listiny. Přítomno 7 členů.  Host: p. ředitel J. Peška.  

Omluvena paní Vajcová a Kučerová 

 

Bod č.1 

 

Zvolení zástupci nezletilých žáků :Lenka Kucharczyková, Mgr. Petra Zavázalová, Mgr. Lucie Hájková 

Za pedagogické pracovníky : Mgr. Dana Šudomová, Mgr. Vojtěch Šrůma, Jana Šrůmová  

 

Bod č.2 

 

Pan ředitel informoval, že všichni žáci byli přijati na 1. vybranou školu, jedna žákyně na druhou. 

 

Bod č. 3 

 

Do MŠ bylo přijato 45 žáků, do 1. ročníku ZŠ 55 žáků. 
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Bod č.4 

 

Všechny akce pořádané školou se setkaly s velkým zájmem žáků i rodičů. Např. Vánoce ve škole, 

mezibořský talent. Akce, které se uskuteční – vodácký výcvik, zahradní slavnost, dračí lodě, výlety, ŠvP, 

rozloučení s deváťáky, letní tábor. V září pojedou vybraní žáci do družebního města Sogliano. 

 

Bod č.5 

 

Šablony JAK  -  placeny asistentky, psycholožka, školení. Orlen Unipetrol – nákup pomůcek, 

tandemová výuka, kroužek chemie. 

   

 

 

 

Bod č.6 

 

Souhrn sportovní reprezentace 2023/2024 

Dračí lodě  -  3. místo 

Přespolní běh -  okresní kolo -   celkově 2. místo 

Florbal starší žáci  - oblastní kolo -1. místo, okresní kolo – 1.místo krajské kolo – 2.místo 

Vánoční turnaj ve futsalu - oblasní kolo – 1.místo 

Sazka olympijský víceboj – okresní kolo – 3.místo 

Volejbalová liga – oblastní liga – 3.místo 

Basketbal žáci- postup do okresního kola 

 

Bod č.7 

 

O letních prázdninách budou instalovány nové sprchy u tělocvičen na ZŠ, nové toalety ve ŠJ a ŠD, 

oprava hřiště u ZŠ, nové lino v MŠ. 
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Bod č.8 

 

Od 1.9. 2024 se na základě rozhodnutí zřizovatele zvyšuje úplata v MŠ na 500 Kč /měsíc, ve ŠD na 150 

Kč / měsíc. 

 

Bod č.9 

 

Hospodářský výsledek za rok 2023 byl +90 990 Kč, rozhodnutím zřizovatele byl posílen rezervní fond. 

 

Závěr 

 

Paní předsedkyně poděkovala za práci všem členům a předala společně s panem ředitelem malý 

dárek. 

Na závěr se se všemi rozloučila. 

 

 

………………………..     ………………………………. 

Mgr. Dana Šudomová     Z.Blažková 

 

 

          

Zapsala: Z.Blažková 
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    ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY KONANÉ DNE 24.5.2023 

 
 

Program:  

1. změna ve školním řádu, známkování domácích úkolů 

2. změna ve školním vzdělávacím programu 

3. informace o zápisu do MŠ, ZŠ 

4. akce a projekty školy 

5. sportovní reprezentace školy 

 

 

Přítomni dle prezenční listiny. Přítomno 8 členů.  Host: p. ředitel J. Peška.  

Omluvena paní Jitka Funiok Vajcová, zástupce za město Mgr. Jana Nováka nahradila paní Monika 

Kučerová. 

 

Bod č.1 

 

Změna školního řádu odsouhlasena všemi přítomnými členy, nikdo se nezdržel hlasování, nikdo nebyl 

proti. 

 

Bod č.2 

 

Školská rada vzala na vědomí změnu ve školním vzdělávacím programu. V 9. ročníku dojde od příštího 

školního roku ke sloučení známky z českého jazyka a semináře z českého jazyka, matematiky a semináře 

z matematiky. Do klasifikace bude započítáno 80% z předmětu a 20% ze semináře. 

 

Bod č.3 

 

Do MŠ přijato 36 dětí, do ZŠ 50 - z toho 9 z jiných obcí. 

 

Bod č.4 
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Do vyučování opět zařazeny oborové dny. Bylo organizováno: recitační soutěž, Mezibořský talent, 

Ukliďme Česko, lyžařský kurz, poznávací zájezdy do Londýna, vodácký kurz, zahradní slavnost, ŠvP 

Lubenec, výlety, rozloučení s 9. ročníky. O prázdninách proběhne letní tábor. 

 

 

Bod č.5 

 

Sportovní soutěže byly obnoveny v plném rozsahu. Žáci se zúčastnily soutěží: přespolní běh, stolní 

tenis, přehazovaná dívek, florbal, futsal, Sazka olympijský víceboj, malá kopaná. Dostali jsme se 

šestkrát do krajského finále, případně vyhráli okresní kolo. 

 

 

 

 

 

Závěr:  

 

Paní předsedkyně poděkovala za práci paní Chleborádové, která dále nebude zastupovat rodiče, 

protože dcera ukončí 9. ročník. 

Na závěr se se všemi rozloučila. 

 

 

………………………..     ………………………………. 

Mgr. Dana Šudomová     Z.Blažková 

 

 

          

Zapsala: Z.Blažková 
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    ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY KONANÉ DNE 12.10.2022 

 
 

Program:  

1. schválení výroční zprávy a projednání návrhu rozpočtu 

2. informace o zrealizovaných opravách během prázdnin 

3. informace o školním táboře a plánovaných akcích ve školním roce 22/23 

4. Šablony  

5. personální obsazení ve školním roce 22/23 

6. diskuse 

 

Přítomni dle prezenční listiny. Přítomno 8 členů.  Host: p. ředitel J. Peška. 

 

Bod č.1 

 

Pro výroční zprávu hlasovalo všech 8 přítomných členů, nikdo se nezdržel hlasování, nikdo nebyl proti. 

 

Bod č.2 

 

Proběhla rekonstrukce toalet na 1.stupni, oprava plotu MŠ Mírová, oplocení hřiště u ZŠ, byl zakoupen 

nový nábytek do učeben a interaktivní tabule do 1.tříd. 

 

Bod č. 3 

 

Školní tábor hodnotí pan ředitel Peška jako zdařilý, bez vážných úrazů. 

Ve školním roce 22/23 škola plánuje: ŠvP  Lubenec červen 240 žáků, zájezd do Londýna 19.4. - 23.4. 

30 žáků, vodácký kurz červen pro žáky 9.ročníku, lyžařský kurz pro 2.stupeň,výlet do Vídně, Advent 

v obci. 
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Bod č.4 

 

Šablony III ukončeny 31.8. 

Od 1.9. Šablony JAK. Získaná částka 3 118 269 Kč bude čerpána na personální pomoc - asistent ZŠ a 

MŠ, školní psycholožka, další vzdělávání pedagogických i nepedagogických pracovníků.  

Škola se zapojila do projektu IROP – peníze budou použity na IT renovaci.  

 

Bod č.5 

 

Odešel p.uč.Novák (neprodloužená smlouva), p.uč. Pacinová (předčasný důchod) pí.uklízečky  

Čomajová a  Šišková. Nové nástupy – p.uč Alice Šrůmová – 1.stupeň, p.uč Markéta Reimannová 

2.stupeň, p.asistentka Dominika Urbanová, pí.uklízečka Linda Matoušková. 

 

Bod č.6 

 

Dotaz, zda jsou žáci stále zapojeni do - škola bez mobilů. Není, důvod vysvětlil pan ředitel. 

 

Nebezpečné parkováním u družiny. Zatím bez účinného řešení. 

 

 

Závěr:  

 

Předsedkyně všem poděkovala za účast.  

 

…………………………..     ………………………………. 

Mgr. Dana Šudomová     Z.Blažková 

 

 

          

Zapsala: Z.Blažková 
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    ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY KONANÉ DNE 8.6.2022 

 
 

Program:  

1) Změna ve ŠUP 
2) Změna ve ŠVP - informatika 
3) Informace o zápisu do MŠ a ZŠ 
4) Informace o ukrajinských žácích 
5) Liga žáků 
6) Sportovní reprezentace školy 
7) Šablony III, šablony JAK 
8) Plánované opravy 
9) Hospodaření školy za rok 2021 

 

Přítomni dle prezenční listiny. Přítomno 8 členů, 1 omluven. Host: p. ředitel J. Peška. 

 

Bod č.1 

 

ŠR vzala na vědomí změny v učebních plánech. 

 

Bod č.2 

 

ŠR schválila změny ve vzdělávacím programu. 

 

Bod č. 3 

    

Do MŠ přijato 37 dětí. 

Do ZŠ bylo přijato 53 dětí, z toho 7 dětí z jiných obcí.  

 

Bod č.4 

 

Ukrajinští žáci integrováni do tříd podle věku, většina projevuje o výuku zájem. 
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Bod č.5 

 

Změna pravidel pro žáky 2. stupně. Důvod: motivace pro více žáků, hodnocení v rámci jedné třídy. 

Třídní učitel na konci měsíce rozdělí 100 bodů mezi žáky. Odměnu na konci školního roku získá 3 -5 

žáků v každé třídě. 

 

Bod č.6 

 

Škola se v letošním školním roce opět začala zapojovat do sportovních soutěží. Pro žáky byly 

organizovány: škola v přírodě Plasy, lyžařský výcvik,  Botokros, Cyklokros, Ukliďme Česko, vodácký 

výcvik, letní tábor Orlovice. 

 

 

Bodč.7 

 

Šablony III 

V červenci a srpnu bude financována chůva v MŠ. 

Šablony J:A.Komenského budou realizovány od září 2022. 

 

Bod č.8 

 

Bylo realizováno ve školním roce 2021/22: rekonstrukce školní brány MŠ mírová, čištění povrchu 

školního hřiště oprava oplocení a výměna prken, oprava plotu MŠ Mírová, oprava plynových rozvodů 

ŠJ MŠ Žižkov a ŠJ ZŠ, nákup šatních skříněk, ICT a kancelářského vybavení. O letních prázdninách bude 

rekonstruováno sociální zařízení v přízemí na 1. stupni ZŠ a školní kuchyně MŠ Mírová. 

 

Bod č.9 

 

Škola hospodařila s výsledkem 147 000 korun. 

Kontroly v roce 2022 – BOZP, PO, KHS, ČŠI  škola hodnocena bez výhrad. 
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Závěr:  

 

Předsedkyně všem poděkovala za účast.  

 

…………………………..     ………………………………. 

Mgr. Dana Šudomová     Z.Blažková 

 

 

          

Zapsala: Z.Blažková 
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    ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY KONANÉ DNE 10.03.2022 
 

 

Přítomni dle prezenční listiny. Přítomno : 7,  omluveni: 2, host: p. ředitel Jan Peška 

 

Program: 

1. změny ve školním vzdělávacím programu 

2. změny ve Školním řádu 

3. akce školy 

4. vysvědčení školy 

45. liga žáků 

 

Bod č. 1 
 

 

Do školního vzdělávacího programu doplněno: ve 2. a 4. ročníku zařazeny exkurze (výjezdy v rámci 

projektu Podpora polytechnického vzdělávání a gramotnosti v Ústeckém kraji ( IKAP A2) – doprava 

zdarma). 

 

Bod č. 2 

 

 

Zrušení celoplošného zákazu mobilních telefonů o přestávkách, žáci se řídí pravidly 

jednotlivých učeben. 

Ve školním řádu byl zrušen bod o 150 hodinách absence, které škola hlásí na OSPOD. 
 

  

Bod č.3 

 

 

Den otevřených dveří pro budoucí prvňáčky 16.3.2022 

Zápis do 1.tříd 6.4.- 7.4.2022 
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Zahradní slavnost 20.5.2022, součástí bude oslava 55. výročí otevření školy – vystoupení žáků 1. a 2. 

stupně 

Vodácký kurz, třídní výlety, projektové dny mimo školu, tábor 

Šablony III -zbývá doučování a projektové dny 

 

 

Bod č.4 

 

 

Členové školské rady seznámeni s výsledky. 

 

Bod č.5 

 

 

Odměny pro vítěze ligy žáků budou navrhovat zástupci tříd na školním parlamentu. 

 

 

Závěr: 

 

 

Předsedkyně všem poděkovala za účast. 

 

 

…………………………..     ………………………………. 

Mgr. Dana Šudomová     Zuzana Blažková 

 

          

Zapsala: Mgr. Zuzana Blažková 
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    ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY KONANÉ DNE 29.9.2021 
 

 

Přítomni dle prezenční listiny. Přítomno : 7,  omluveni: 2, host: p. ředitel Jan Peška 

 

Pan ředitel Jan Peška přivítal přítomné a poděkoval za práci v uplynulém období. 

 

Program: 

1. volba předsedy a místopředsedy 

2. personální obsazení, akce školy, rekonstrukce 

3. schválení výroční zprávy a projednání návrhu rozpočtu 

4. diskuze 

 

 

Bod č. 1 
 

Návrh: předsedkyně : Mgr. Dana Šudomová 

Pro návrh: 6 členů, zdržel se:1, proti návrhu: 0 

            místopředseda : Bc. Martin Hampl 

Pro návrh: 6 členů, zdržel se :1,proti návrhu :0 

 

Oba navrhovaní byli zvoleni pro další volební období. 

  

Bod č.2 

 

Paní učitelka Martina Kopecká odešla na gymnázium do Litvínova, na částečný úvazek byli přijati p.uč. 

Černá a Novák. 

Škola má 70 zaměstnanců, z toho 42 pedagogů a 12 asistentů. 

Opravy: rekonstrukce toalet v části E a u tělocvičen, rekonstrukce tělocvičen. 

Akce školy: vodácký tábor, letní tábor Orlovice, ŠvP Plasy. Všechny výjezdy proběhly bez problémů. 
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Bod č.3 

 

Výroční zpráva jednohlasně schválena 

Pro návrh: 7 členů, zdržel se :0, proti návrhu :0 

Návrh rozpočtu – bez připomínek 

 

 

Bod č.4 

 

Pan ředitel nás informoval o přípravách na 55. výročí školy. 

 

Prohlédli jsme si nově zrekonstruované tělocvičny a toalety. 

 

 

 

 

 

Závěr: 

 

 

Předsedkyně všem poděkovala za účast. 

 

 

…………………………..     ………………………………. 

Mgr. Dana Šudomová     Zuzana Blažková 

 

          

Zapsala: Mgr. Zuzana Blažková 
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    ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY KONANÉ DNE 14.11.2019 

 
 

Program:  

10) Změny školního řádu 
11) Návrh rozpočtu na rok 2020 
12) Rozpočtový výhled 
13) Různé 
14) Závěr 

Přítomni dle prezenční listiny. 

 

Bod č. 1 
Pan ředitel Peška informoval o změnách ve školním řádu (žáci nesmí vstupovat do budovy školy mimo 

vyučování, příchod do školy nejpozději v 7,55). 

 

Jednací řád. 

Doplnit: do 15.10. kal. roku schválit výroční zprávu. 

 

Hlasování: 

pro: 6- proti:0 - zdržel se: 0 

 

Volba místopředsedy: 

Zvolen Martin Hampl. 

Hlasování:  

pro: 6 - proti :0 – zdržel se: 0 

 

Bod č. 2 

 

Návrh rozpočtu na rok 2020. 

 

Hlasování: 

pro:6 –proti:0 – zdržel se:0 
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Bod č.3 

 

Rozpočtový výhled. 

 

Hlasování: 

pro:6 – proti:0 – zdržel se :0 

 

Bod č.4 

 

Pan ředitel Peška informoval o projektu škola bez mobilů. 

1.12. 2019  budou spuštěny nové webové stránky. 

Paní Chleborádové zodpovězen dotaz, proč jsou třídní schůzky ve středu. (úterý a čtvrtek – odpolední 

vyučování) 

 

 

Závěr:  

 

Předsedkyně všem poděkovala za účast. Jednání školské rady bylo ukončeno v 15.30 hodin. 

 

 

 

…………………………..     ………………………………. 

Mgr. Dana Šudomová     Z.Blažková 

 

 

          

Zapsala: Z.Blažková 

 


